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Protokół 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

w dniu 26 kwietnia 2010 roku

Obecni

1. Dominik Penar Przewodniczący Komisji obecny
2. Andrzej Mentel Z – ca Przewodniczącego obecny
3. Krystian Dąbrowski obecny
4. Marian Kita obecny
5. Hanna Szotowska obecna
6. Danuta Walczak obecna
7. Mirosław Kędzierski obecny

Komisję prowadzi      Przewodniczący –   Dominik Penar  

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 

Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska, Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  Agnieszka Pilarek 
Słabikowska, Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

Tematy posiedzenia Komisji 

1. Analiza współpracy z miastami partnerskimi 
2. Promocja miasta – kierunki działania, plany na przyszłość ( 750 lecie Miasta Czeladź oraz parafii 

św. Stanisława BM )
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych
4. Sprawy różne

Analiza współpracy z miastami partnerskimi 

Temat omawia Kierownik wydziału Promocji Miasta Wojciech Maćkowski, Kierownik wydziału Polityki 
Społecznej i Edukacji  Agnieszka Pilarek Słabikowska

Przewodniczący – Dominik Penar
Czy są pytania do tego tematu 

1. Przewodniczący – Dominik Penar : Proszę o umieszczenie informacji na stronie internetowej
dot. wymiany zagranicznej dzieci,(  zasad jak to się odbywa )

Głosowanie za zaopiniowaniem materiału dot. współpracy z miastami partnerskimi

7 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących się



materiał został pozytywnie zaopiniowany 

Zmiany w budżecie Miasta na 2010 rok

Temat omawia Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Marian Kita
2. Radny Mirosław Kędzierski

Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu Publicznemu nr 9 w Czeladzi

Przewodniczący – Dominik Penar
Propozycja jest aby nadać nazwę temu przedszkolu Baśniowa Kraina, skąd taka propozycja

Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska : Taką nazwę zaproponowało Przedszkole

Głosowanie za zaopiniowaniem projektu uchwały

7 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących się

uchwała została pozytywnie zaopiniowana 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za niektóre świadczenia publicznych przedszkoli samorządowych

Temat omawia Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  Agnieszka Pilarek Słabikowska

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Przewodniczący – Dominik Penar
2. Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska
3. Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek
4. Radny Andrzej Mentel
5. Radna Hanna Szotowska
6. Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  Agnieszka Pilarek Słabikowska

Głosowanie za zaopiniowaniem projektu uchwały

4 głosy za
1 głos przeciw
2 głosy wstrzymujące się

uchwała została pozytywnie zaopiniowana 



Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2009 rok

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Przewodniczący – Dominik Penar
3. Radna Danuta Walczak

Głosowanie za zaopiniowaniem sprawozdania z wykonania budżetu Miasta za 2009 rok

5 głosów za
0 głosów przeciw
2 głosy wstrzymujące się

sprawozdanie zostało pozytywnie zaopiniowane

Przewodniczący – Dominik Penar
Odczytuje pismo Związku Nauczycielstwa Polskiego

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Radna Hanna Szotowska
3. Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska
4. Radna Danuta Walczak

Przewodniczący – Dominik Penar : Komisja Edukacji Kultury i Sportu wnioskuje o udzielenie informacji 
dotyczącej kosztów wynikających z ewentualnego uzgodnienia wniosku Związku Nauczycielstwa Polskiego 
oddział w Czeladzi ze szczególnym uwzględnieniem 

− wzrostu płacy zasadniczej od 10% do 20%
− przywrócenie premii regulaminowej 20% do 30%
− wprowadzenie dodatku specjalnego z tytułu okresowego zwiększenia obowiązków służbowych
− zwiększenia odpisu lub nagrody Dyrektora na Dzień Edukacji z 1,1% do 2% z uwzględnieniem 

pracowników administracji

Głosowanie za wnioskiem

7 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących się

wniosek przeszedł

Przewodniczący – Dominik Penar : Odczytuje odpowiedzi na wnioski złożone 22.03.2010 r.
dot. doposażeniu placu zabaw przy Przedszkolu nr 7 oraz Przedszkolu nr 11



Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Przewodniczący – Dominik Penar
2. Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska
3. Radny Andrzej Mentel
4. Radna Danuta Walczak

Przewodniczący                                       Dominik Penar  
Zamykam posiedzenie Komisji

    protokołował                                                                                                          Przewodniczący
Krystian Załęczny            Komisji Edukacji Kultury 
                                                                 i sportu

    Dominik Penar

integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy


